
Zápisnica z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 15.3.2024 v zasadačke obecného úradu 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  Neprítomný:  - 

 

Overovatelia zápisnice: Igor Radyk, Peter Bakajsa 

 

Zapisovateľ:  Martina Šuhajdová 

 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Rozpočtové opatrenie č. 6/2023 

4. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2023 

5. Folklórne slávnosti 

6. Informácia o pripravovaných investičných zámeroch 

7. Schválenie čerpania rezervného fondu na prípravné a projektové dokumentácie 

8. Rôzne 

9. záver 

 

Bod č. 1.: Otvorenie zasadnutia 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce MVDr. Peter Olejník, ktorý 

na úvod privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní všetci 

poslanci a preto zasadnutie OcZ je uznášania schopné.  

Za overovateľov zápisnice navrhol Igora Radyka a Petra Bakajsu, za zapisovateľku Martinu 

Šuhajdovú.  

Starosta navrhol zmenu v programe rokovania, a to doplnenie bodu 3. o Rozpočoté opatrenie 

č. 1/2024, a zrušenie bodu 7., nakoľko schvaľovanie čerpania rezervného fondu bude 

priebežne pri konkrétnej realizácii každého projektu. 

 

Uznesenie č. 1/a/2024 

 

OcZ schvaľuje overovateľov zápisnice: Igora Radyka a Petra Bakajsu a zapisovateľku 

zápisnice: Martina Šuhajdová.  

OcZ schvaľuje zmenu programu rokovania. 

 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržalsa           

 

 

 



 

Bod č. 2.: Kontrola plnenia uznesení 

 

Starosta obce informoval poslancov OcZ o stave plnenia uznesení a úloh plynúcich z rokovaní 

OcZ.  

• projekt ,,Rekonštrukcia zvonov v Dome smútku" bol zrealizovaný  

• projekt „Rekonštrukcia ozvučenia v Dome smútku“ objednávka na realizáciu bola 

zaslaná, samotná realizácia je naplánovaná v mesiaci apríl – máj 2024  

 

Uznesenie č. 1/b/2024 

 

OcZ berie na vedomie informácie o plnení uznesení a úloh plynúcich z rokovaní OcZ. 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

 

 

Bod č. 3:  Rozpočtové opatrenie č. 6/2023, Rozopočtové opatrenie č. 1/2024 

 

Poslancom bolo elektronicky zaslané Rozpočtové opatrenie č. 6/2023. Rozpočtové opatrenie 

č. 1/2024 bolo poslancom rozdané pred zasadnutím, mali možnosť sa s ním oboznámiť. 

Poslanci k opatreniam nemali žiadne pripomienky a obidve boli jednohlasne schválené. 

 

Uznesenie č. 1/c/2024 

 

OcZ berie na vedomie Rozpočtové opatrenia č. 6/2023 a č.1/2024. 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

 

 

Bod č. 4: Správa o kontrolnej činosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2023 

 

Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2023 bola poslancom zasielaná 

elektronicky. Poslanci túto správu zobrali na vedomie. 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 1/d/2024 

 

OcZ berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2023 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

Bod č. 5: Folklórne slávnosti obce 

 

Starosta obce informoval poslancov o pripravovaných folklórnych slávnostiach obce, ktoré 

budú druhú júlovú nedeľu 14.7.2024. Boli oslovení účinkujúci: Detský folklórny súbor 

Rakovec nad Ondavou, Folklórna skupina Rakovčan, Mužská spevácka skupina Parobčaci, 

Detský FS Makovička, FSk Jána Lazoríka Krivany, Folklórna skupina Topľan Giraltovce. 

K programu poslanci nemali žiadne výhrady. Starosta ešte oznámil, že nakoľko minulý rok 

bol problém s ozvučením, bude hľadať iného zvukára. 

 

Uznesenie č. 1/e/2024 

 

OcZ berie na vedomie informácie o pripravovaných folklórnych slávnostiach obce 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

 

Bod č. 6: Informácia o pripravovaných projektových zámeroch 

 

Starosta obce informoval poslancov o pripravovaných projektových zámeroch: 

• Multifunkčné ihrisko 

• Zateplnenie telocvične 

• Cyklochodník Rakovec – Moravany 

• Vodozádržné opatrenie 

• Vyhliadková veža 

• Chodník Dolný koniec 

• Rekonštrukcia cesty k ihrisku 

• Miestna komunikácia k č.d. 12 (p. Jacková) 

 

 

Uznesenie č. 1/f/2024 

 

OcZ berie na vedomie informácie o pripravovaných projektových zámeroch. 

 

 



Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

 

Bod č. 8: Rôzne 

 

A) 

V bode rôzne p. Radoslav Šuhajda predložil žiadosť Folklórnej skupiny Rakovčan o dotáciu 

na pripravovaný CD nosič vo výške 1500,- Eur. Žiadosť bola poslancami schválená. 

 

Uznesenie č. 1/g/2024 

 

OcZ schvaľuje žiadosť FSk Rakovčan o dotáciu na náklady spojené s prípravou CD nosiča 

vo výške 1500,- Eur. 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

 

B) 

Starosta ďalej predložil žiadosti občanov obce: Dušan Leško, Kvetoslava Lešková, Peter 

Bezek, Adriana Mikulová o úľavu – oslobodenie od poplatku za komunálny odpad z dôvodu 

darcovstva krvy, prípadne zo zdravotných dôvodov. Týmto žiadostiam bolo zo strany 

poslancov vyhovené. 

 

Uznesenie č. 1/h/2024 

 

OcZ schvaľuje žiadosti o úľavu od poplatku za komunálny odpad na rok 2024 občanom 

obce: Dušan Leško, Kvetoslava Lešková, Peter Bezek, Adriana Mikulová. 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

 

C) 

Starosta obce oboznámil poslancov so žiadosťou D.K.Agro spol. s r.o. ohľadom pokračovania 

nájmu obecných pozemkov. Poslanci žiadosť bez pripomienok schválili. 

 



Uznesenie č. 1/ch/2024 

 

OcZ schvaľuje žiadoť D.K.Agro spol. s r.o. o nájme obecných pozemkov 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

 

D) 

Starosta obce informoval poslancov o pretrvávajúcom spore medzi susedmi p. Marinčákovou 

a p. Bančejovou ohľadom chovu koní. Nakoľko Okresná prokuratúra vytkla obci, že v prípade 

zrušenia chovu koní obec konala nad rámec svojich kompetencií a jediný orgán oprávnený 

konať je Regionálna veterinárna a potravinová správa, obec podala podnet na RVPS a čaká na 

odpoveď. Obecné zastupiteľstvo v tombo bode zároveň ruší uznesenie č. 4/k/2023 

z 22.9.2023. 

 

Uznesenie č. 1/i/2024 

 

OcZ berie na vedomie informácie o pokračovní sporu p. Veroniky Marinčákovej a  

p. Kataríny Bančejovej ohľadom chovu koní. 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

Uznesenie č. 1/j/2024 

 

OcZ ruší uznesenie č. 4/k/2023 z 22.9.2023 o zrušení chovu koní p. Veroniky Marinčákovej. 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

 

E) 

Poslanec Maroš Minár oboznámil starostu a poslancov obce o nebezpečnom incidente so 

psom na miesnom cintoríne. Požiadal, aby boli na cintoríne osadené tabule zákazu vodenia 

psov, čo poslanci schválili. K problematike psov vystúpil aj poslanec Ján Potocký a upozornil 

taktiež na nebezpečných psov pána Baloga č.d. 297. Starosta prisľúbil, že s p. Balogom bude 

hovoriť osobne. 



Maroš Minár zároveň upozornil na potrebnú opravu bránky na cintoríne a orezanie krov 

a stromov popri chodníku na hlavnej ceste.  

V tomto bode ešte vystúpil poslanec Igor Radyk s otázkou či by nebola možnosť urobiť 

toaletu pri Dome smútku. Nakoľko k Domu smútku nie je privedená kanalizácia a iné riešenie 

momentálne poslanci nenašli, táto problematika ostala otvorená do ďalších rokovaní. 

 

 

Uznesenie č. 1/k/2024 

 

OcZ navrhuje osadenie tabúľ zákazu vodenia psov na miestny cintorín. 

 

 

Hlasovanie poslancov obecného zastupitelstva 
poslanci Bakajsa 

Marek 

Bakajsa 

Peter 

Bezek 

František 

Leško 

Juraj 

Minár 

Maroš 

Naščáková 

Oľga 

Potocký 

Ján 

Radyk 

Igor 

Šuhajda 

Radoslav 

Celkom 

za x x x x x x x x x 9 
proti           

zdržal 

sa 
          

 

 

 

Nakoľko program rokovania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, starosta obce sa 

poďakoval prítomným za účasť a tým zasadnutie OcZ ukončil.  

 

Zapísala: Martina Šuhajdová 

 

v Rakovci nad Ondavou, dňa 15.3.2024 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:      Igor Radyk         ........................... 

 

                                            Peter Bakajsa          ........................... 

 

 

 

 

 

 

                  MVDr. Peter Olejník 

                      starosta obce 

 

   


